
                                          ЧОРТКІВСЬКА МІСЬКА РАДА 

                                        ТЕРНОПІЛЬСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

                                                     ПРОТОКОЛ 

засідання комісії з питань  бюджету та економічного розвитку  Чортківської 

міської ради VІІІ скликання                                                                                                                                                                                                    

 

                                                                                      02 вересня 2024 року. 

                                                                                       м .Чортків 

                                                                                       Склад комісії – 5 чоловік. 

 

                                                                                           Присутні: 

                                                                                  Махомет Л.О. – голова комісії  

                                                                                  Скалій О.О. – секретар комісії 

                                                                                  Нагірний В.С.  Рудик С.М 

                                                                                       

                                                                                   Відсутній:  Батрин В.П. 

                                                   

                                        Запрошені : 

 

Дзиндра Я П. – секретар  міської ради. 

Гурин В.М. – заступник міського голови 

Войцеховська Н.М.- заступниця міського голови 

Бойко Н.І – начальниця  фінансового  управління. 

 

  Голова  комісії  Любомир Махомет ознайомив  присутніх з порядком денним  та запропонував 

прийняти  порядок  денний за основу та   в цілому.  

Голосували: « за» - 4 проти» -0, «утримались»- 0. 

     

                                                   

                                                             Порядок денний  

 

1.Про внесення змін до основних фінансових показників підприємств на 2024 рік та 

затвердження звітів про виконання фінансових планів комунальних підприємств 

«Благоустрій», «Міськсвітло», «Парковий культурно-спортивний комплекс», «Ритуальна 

служба», «Чортківське виробниче управління водопровідно-каналізаційного господарства», 

«Чортків дім», «Чортківський комбінат комунальних підприємств», «Чортківський міський 

транспорт» Чортківської міської ради за IІ квартал 2024року. 

2.Про затвердження звітів про виконання фінансових планів за ІІ квартал 2024 року 

«Чортківська центральна міська лікарня» Чортківської міської ради, КНП «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Чортківської міської ради, Чортківська міська стоматологічна 

поліклініка» Чортківської міської ради 

3.Про затвердження уточнених фінансових планів за ІІ квартал 2024 року КНП «Чортківська 

центральна міська лікарня» Чортківської міської ради, «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги» Чортківської міської ради, «Чортківська міська стоматологічна поліклініка» 

Чортківської міської ради 

 4.Про затвердження структури Чортківського міського комунального центру  « Дорога в 

життя» в новій редакції. 



 5.Про звернення депутатів Чортківської міської ради до Верховної  Ради  України  щодо 

збереження 64% податку на доходи фізичних осіб та «силового» ПДФО. 

 6.Про надання дозволу на встановлення каплиці та виконання робіт з благоустрою. 

 7.Про внесення змін до Програми управління відходами на території Чортківської міської 

територіальної громади на 2021-2026 роки.                                                                     

8.Про внесення змін  і доповнень до рішення міської ради від 8 грудня 2023 року №1797 «Про 

бюджет Чортківської міської територіальної громади на 2024 рік». 

 

 

1.Про внесення змін до основних фінансових показників підприємств на 2024 рік та 

затвердження звітів про виконання фінансових планів комунальних підприємств 

«Благоустрій», «Міськсвітло», «Парковий культурно-спортивний комплекс», «Ритуальна 

служба», «Чортківське виробниче управління водопровідно-каналізаційного господарства», 

«Чортків дім», «Чортківський комбінат комунальних підприємств», «Чортківський міський 

транспорт» Чортківської міської ради за IІ квартал 2024року. 

СЛУХАЛИ:  головного бухгалтера КП Благоустрій    Лазарук  О.В. про внесення змін до 

фінансового плану на 2024 р та про затвердження звіту за ІІ квартал 2024 

ВИСТУПИЛИ : Махомет О.Л. 

ГОЛОСУВАЛИ: « за» -4, «проти» -0, «утримались»- 0. 

 

СЛУХАЛИ:головного бухгалтера КП Чортківське виробниче управління водопровідно-

каналізаційного господарства» Махній Г.Я. про внесення змін до фінансового плану на 2024 

р та про затвердження звіту за ІІ квартал 2024 

ВИСТУПИЛИ : Махомет О.Л. 

ГОЛОСУВАЛИ: « за» -4, «проти» -0, «утримались»- 0. 

 

СЛУХАЛИ :головного бухгалтера КП « Міськсвітло» Паскевич М., про внесення змін до 

фінансового плану на 2024 р та про затвердження звіту за ІІ квартал 2024 

ГОЛОСУВАЛИ: « за» -4, «проти» -0, «утримались»- 0. 

 

СЛУХАЛИ : головного бухгалтера КП   «Ритуальна служба» Гарник Н.Й., про внесення 

змін до фінансового плану на 2024 р та про затвердження звіту за ІІ квартал 2024 

ВИСТУПИЛИ : Махомет О.Л. 

ГОЛОСУВАЛИ: « за» -4, «проти» -0, «утримались»- 0. 

 

СЛУХАЛИ :головного бухгалтера КП «Чортків Дім»  Дубик Н.М.,  про внесення змін до 

фінансового плану на 2024 р та про затвердження звіту за ІІ квартал 2024 

ВИСТУПИЛИ : Махомет О.Л. 

ГОЛОСУВАЛИ: « за» -4, «проти» -0, «утримались»- 0. 

 

СЛУХАЛИ: головного бухгалтера КП  «Парковий культурно-спортивний комплекс»   

Коваль  Г.М., про внесення змін до фінансового плану на 2024 р та про затвердження звіту за 

ІІ квартал 2024 

ГОЛОСУВАЛИ: « за» -4, «проти» -0, «утримались»- 0. 

     

СЛУХАЛИ :головного бухгалтера КП «Чортківський міський транспорт»  Польову І. 

про внесення змін до фінансового плану на 2024 р та про затвердження звіту за ІІ квартал 2024 

ГОЛОСУВАЛИ: « за» -4, «проти» -0, «утримались»- 0. 



 

СЛУХАЛИ: головного бухгалтера КП Чортківський комбінат комунальних 

підприємств»  Лисак О.Є. 

ВИСТУПИЛИ : Махомет О.Л. 

ГОЛОСУВАЛИ: « за» -4, «проти» -0, «утримались»- 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

2.Про затвердження звітів про виконання фінансових планів за ІІ квартал 2024 року 

«Чортківська центральна міська лікарня» Чортківської міської ради, КНП «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Чортківської міської ради, Чортківська міська стоматологічна 

поліклініка» Чортківської міської ради 

СЛУХАЛИ:  Ольгу Новосядлу  головного бухгалтера – КНП  «Чортківська  міська центральна 

лікарня. 

 Ірину Ямнюк головного бухгалтера Центр первинної медико – санітарної допомоги» 

Чортківської міської ради  

 Ірину Гонорську головного бухгалтера КП «Чортківська   міська стоматологічна поліклініка»  

Чортківської міської ради, 

 які  ознайомили із  показниками  фінансових планів підприємств  за ІІ квартал 2024 року.  

ВИСТУПИЛИ: Любомир  Махомет,  Стефанія Рудик 

ГОЛОСУВАЛИ: « за» -4, «проти» -0, «утримались»- 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

3.Про затвердження уточнених фінансових планів за ІІ квартал 2024 року КНП «Чортківська 

центральна міська лікарня» Чортківської міської ради, «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги» Чортківської міської ради, «Чортківська міська стоматологічна поліклініка» 

Чортківської міської ради 

СЛУХАЛИ:  Ольгу Новосядлу  головного бухгалтера – КНП  «Чортківська  міська центральна 

лікарня. 

 Ірину Ямнюк головного бухгалтера Центр первинної медико – санітарної допомоги» 

Чортківської міської ради  

 Ірину Гонорську головного бухгалтера КП «Чортківська   міська стоматологічна поліклініка»  

Чортківської міської ради, 

 які  ознайомили із  показниками уточнених фінансових планів підприємств  за ІІ квартал 2024 

року.  

ГОЛОСУВАЛИ: « за» -4, «проти» -0, «утримались»- 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

4.Про затвердження структури Чортківського міського комунального центру  « Дорога в 

життя» в новій редакції. 

СЛУХАЛИ:  Галину Куфель, директорку центру комунального центру  « Дорога в життя», 

яка ознайомила із  запропонованою структурою центру. Наголосила, що загальна чисельність  

працівників не змінюється. 

ГОЛОСУВАЛИ: « за» -4, «проти» -0, «утримались»- 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

 

5.Про звернення депутатів Чортківської міської ради до Верховної  Ради  України  щодо 

збереження 64% податку на доходи фізичних осіб та «силового» ПДФО. 

СЛУХАЛИ: Любомира Махомета голову  комісії з питань бюджету та економічного 

розвитку, який ознайомив з текстом звернення. 

ГОЛОСУВАЛИ: « за» -4, «проти» -0, «утримались»- 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення погодити та винести на розгляд сесії. 

6.Про надання дозволу на встановлення каплиці та виконання робіт з благоустрою. 



СЛУХАЛИ : Наталію Вандяк  в.о. начальника юридичного відділу, яка пояснила що 

міським головою накладено вето на рішення виконавчого комітету по цьому  питанні.  Дане 

питання виноситься на розгляд сесії для подолання  чи не подолання вето міського голови. 

Також розяснила вимоги чинного законодавства стосовно цього питання. 

ГОЛОСУВАЛИ: « за» -4, «проти» -0, «утримались»- 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення підтримати  та винести на розгляд сесії. 

7.Про внесення змін до Програми управління відходами на території Чортківської міської 

територіальної громади на 2021-2026 роки.                                                                     

 СЛУХАЛИ : Ірину Мацевко начальницю управління ЖКГ, яка розказала про суть 

запропонованих змін до програми. 

ГОЛОСУВАЛИ: « за» -4, «проти» -0, «утримались»- 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення підтримати  та винести на розгляд сесії. 

8.Про внесення змін  і доповнень до рішення міської ради від 8 грудня 2023 року №1797 «Про 

бюджет Чортківської міської територіальної громади на 2024 рік». 

СЛУХАЛИ: Надію Бойко – начальницю  фінансового  управління, яка запропонувала 

перенести розгляд питання на завтра. 

ГОЛОСУВАЛИ: « за» -4, «проти» -0, «утримались»- 0. 

ВИСНОВОК: рекомендувати перенести розгляд цього питання на пізніщий термін. 

 

 

 

Голова комісії                                                                                              Любомир МАХОМЕТ 

 

Секретар  комісії                                                                                        Олена СКАЛІЙ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


